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جولدن ستيتش تيلارينج
تهتم مجموعة إنترناشونال جولدن جروب بأدق التفاصيل في مجال عملها، لذلك أسست شركة 

العسكرية،  والمهام  والمستلزمات  الملابس  وتجهيز  لتصنيع   2016 عام  تيلارينج  ستيتش  جولدن 

وذلك في مجمع آي جي جي الصناعي بمنطقة العجبان، وقد أقيم مصنع الشركة على مساحة 

القوات  بتوريد كافة احتياجات  تيلارينج  8000 متر مربع. وتلتزم شركة جولدن ستيتش  إلى  بناء تصل 

المنتسبات  المواطنات  مواهب  صقل  عن  فضلًا  والمهام،  والمستلزمات  الملابس  من  المسلحة 

إلى القوات المسلحة وذلك من خلال دورات تدريبية معتمدة تمتد من شهر إلى 4 أشهر ليصبحن 

مؤهلات للمساهمة في إنتاج أجود المنتجات.

Golden Stitch Tailoring
Since International Golden Group is committed to employ its best expertise 
and contribute at all different levels of the industry, Golden Stitch Tailoring (GST) 
was established in 2016.  With an 8,000 square meters manufacturing facility 
inside the IGG Industrial Complex in Al Ajban area of Abu Dhabi; Golden Stitch 
Tailoring caters to all clothing needs of the UAE Armed Forces, including 
supplies and accessories.  The company also hosts a training facility, providing 
certified training courses, ranging from one to four months, for a large number 
of female members of the Armed Forces, preparing them to become contributors 
in the production process of the finest military clothing.
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الأهداف والتطلعات
انطلاقاً من سعيها الدائم لتلبية احتياجات عملائها من الملابس والمستلزمات والمهام العسكرية 

والاستجابة السريعة لمتطلباتهم بمرونة وقدرة متفوقة، تعمد شركة جولدن ستيتش تيلارينج إلى 

كافة  خلال  العالمية  الجودة  معايير  تطبيق  وتتبنى  المتطورة،  العالمية  التقنيات  أحدث  استخدام 

مراحل التصنيع، مع تحديث أساليب العمل ومراحل الإنتاج من التصنيع وحتى التسويق بما يتوافق 

مع تقنيات الإنتاج الحديثة. 

لأن  والإنتاج،  التشغيل  في  عالية  بخبرات  المتميزة  البشرية  الكوادر  أفضل  عن  الشركة  تبحث  كما 

تطويرها  على  دائم  بشكل  وتعمل  التكنولوجيا،  تقدّمت  مهما  الأهم  يبقى  البشري  العنصر 

ودعمها لتحقيق أعلى مستويات الكفاءة والجودة، مع الالتزام بقواعد السلامة والصحة والحرص 

الشديد على حفظ حقوق العاملين لديها.

المتفق عليها  الأعمال  التوريد حسب خطط وجداول  تيلارينج بجداول  وتلتزم جولدن ستيتش  هذا 

والقيادة  الإماراتية  المسلحة  القوات  منتجات  خصوصية  على  المحافظة  وتضمن  العملاء،  مع 

العامة لشرطة أبوظبي وغيرها من الهيئات والمؤسسات التي تتعامل معها.

Goals and Aspirations
The company constantly strives to exceed the expectations of its clients 
with regards to the supply and manufacturing of military clothing, supplies 
and accessories, while maintaining prompt deliveries and superior level of service 
at all time. Golden Stitch Tailoring is constantly enhancing the processes and 
stages of manufacturing and employs the latest manufacturing technologies to 
ensure that the international quality standards are met through all stages of 
manufacturing, and throughout the stages of distribution and marketing of 
its products. 

Irrespective of its technological superiority in the field, GST identifies the value 
of the human element within the process and accordingly keeps focused on 
enhancing its capabilities by attracting and employing the best human resources 
in operation and production.

The company is committed to protecting the rights of its employees and extending 
continuous support to help them achieve the highest levels of efficiency and 
quality while adhering to the highest standards of health and safety measures.

Golden Stitch Tailoring is dedicated and committed to supply and deliver its 
products and services to its clients on time and as scheduled and agreed on 
with each client.  Its advanced measures of industrial security and discretion in 
dealing with client affairs ensures maximum protection over supplied products 
and services provided to the UAE Armed Forces, Abu Dhabi Police and all other 
distinguished institutions within its client base.
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الخطط المستقبلية
مكانتها  على  المحافظة  من  تمكّنها  مستقبلية  أهدافاً  تيلارينج  ستيتش  جولدن  شركة  نسجت 

المرموقة، وتتمثل هذه الأهداف بالدخول في شراكات استراتيجية مع مؤسسات ودوائر حكومية 

تخدم  مشاريع  وتبنّي  والمهام،  والمستلزمات  الملابس  من  احتياجاتهم  لتلبية  حكومية  وغير 

المجتمعات المحلية لإمارة أبوظبي مع إشراك أبناء وبنات الوطن بالعمل في القطاع الخاص. كما 

تخطط لإنشاء مصانع متخصصة جديدة في مناطق مختلفة من دولة الإمارات العربية المتحدة، 

وذلك لإنتاج الملابس والمسلتزمات والمهام وتأهيل وتوظيف المواطنين والمواطنات بالدرجة الأولى 

في عمليات التشغيل والإنتاج، فضلًا عن إنشاء مراكز تدريب مجهزة بأحدث المعدّات، بهدف تدريب 

وتأهيل الكوادر الوطنية ومراكز خدمة منتشرة في مناطق مختلفة لتوفير الخدمات المساندة.

أقسام الشركة ومراحل الإنتاج
الملابس  مجال  في  والاستثنائية  التميز  على  الشركة  يساعد  ما  هي  العمل  من  طويلة  رحلة 

إلى مراحل متنوعة، وتكمّل كل مرحلة منها الأخرى، وصولًا  الرحلة  والمستلزمات. وتنقسم هذه 

إلى منتج يليق بتوقعات العملاء.

Future Plans
Golden Stitch Tailoring has laid out ambitious plans for the future that will 
strengthen and retain its prestigious position. An integral part of these plans 
includes strategic partnerships with government and non-governmental 
organizations to cater to their needs of clothing, supplies, and accessories.

In its efforts to contribute to the UAE society and claim its social responsibility, 
Golden Stitch Tailoring adopts various community-based projects that are aimed 
to serve the community of Abu Dhabi within the private sector.  It is also looking 
to establish specialized manufacturing facilities in various parts of the UAE to 
produce clothes, supplies, and accessories, in addition to providing employment 
opportunities for both men and women of the UAE, primarily in operations and 
production department. The company also aims to establish training centers that 
are fitted with the latest equipment and machines to train and nurture national 
cadres; along with dedicated service centers to extend support services across 
various areas of expertise. 

Departments and Stages of Production
A seamless uninterrupted workflow process is what drives the company forward 
and has helped excel in the field of clothing and supplies. The process is divided 
into various stages, each stage focused to meet the specific needs and expectations 
of the clients.
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قسم التصميم
أنظمة  بأحدث  الشركة  تستعين  إذ  متميز،  منتج  ملامح  رسم  في  خطوة  أول  القسم  هذا  يعد 

لتصميم  المتخصصة  البرامج  أحدث  وتستخدم  النهائي،  المستخدم  لمتطلبات  طبقاً  الكومبيوتر 

الباترون والتخطيط وعمليات التفصيل للمحافظة على أعلى دقة وجودة ممكنة، مع الاستفادة من 

أحدث البرامج التكنولوجية وتوظيف نظام الكاد لتقليل نسبة الهدر للخامات والمواد المستهلكة 

خلال عملية القص والإنتاج للمقاسات المختلفة.

قسم القص
في هذا القسم يتم فحص القماش على ماكينات مصممة خصيصاً للتأكد من جودة القماش 

الجودة  تتميز بسرعة عالية ومستويات متفوقة من  القص، ثم استخدام ماكينات متطورة  قبل 

لضمان  الهواء  طرد  تقنية  توظيف  إلى  إضافة  بالليزر،  وقصها  الأقمشة  لفرد  والدقة  الأداء  في 

الفرد والقص. وهكذا يتم الحصول على طاقة  سهولة وانسيابية حركة الأقمشة خلال عمليات 

إنتاجية عالية.

قسم التطريز
تستخدم جولدن ستيتش تيلارينج في قسم التطريز أحدث البرامج المتخصصة بتصميم الشعارات 

والأعلام، وتعتمد على أحدث الماكينات المتطورة في مجال التطريز والتي تعمل بنظام تكنولوجي 

وشارات  الشعارات  تطريز  مهمة  القسم  يأخذ  كما  بالأعلام.  خاصة  مقاسات  أي  تطريز  على  قادر 

الأسماء والرتب المختلفة لجميع الوحدات والإدارات. هذا وتم تخصيص أربع ماكينات تطريز خاصة 

لتصميم العينات لاعتمادها قبل عملية الإنتاج النهائي.

Design Department
This is the first step in the creation of a distinctive product. The company achieves 
this by putting in place the latest computer systems, installing specialized software 
for designing, planning and detailing operations to ensure uncompromising 
standards of quality and accuracy. The company employs advanced programs 
along with the implementation of the CAD system to minimize the wastage of 
material during cutting and production process.

Cutting Department
The main responsibility of this department is examining the fabrics through 
a specially designed equipment that ensures the quality of the fabric before 
it goes to the cutting process. The cutting of the fabric is carried out through 
advanced high-speed laser machinery that helps achieve superior levels of 
quality and accuracy. These machines utilizes air expulsion technology to ensure 
easy and smooth movement of the fabric during the process of spreading and 
cutting. The efficient automated process of the department helps achieve a high 
production capacity.

Embroidery Department
In the embroidery department, the company utilizes the most advanced embroidery 
machines that operates with the most innovative software for logo and flag 
designs. These machines are capable of embroidering flags of any dimensions, 
in addition to embroidering logos, name badges, and ranks for all units and 
departments within the armed forces. The department also utilizes four special 
embroidery machines that are dedicated to designing samples for clinet approval 
prior to final production.
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قسم التشغيل والإنتاج
طبقاً لمتطلبات المستخدم النهائي للحصول على منتجات متنوعة للإدارات والوحدات المختلفة، 

تم تصميم خطوط الإنتاج بأنظمة صناعية مرنة ومتقدمة تتميز بالكفاءة الإنتاجية من أجل الوصول 

مختلف  في  متطورة  ماكينات  استخدام  ويتم  المحدد.  الوقت  وفي  الجودة  عالي  منتج  إلى 

العمليات الإنتاجية، لتركيب أكمام السترات، وإضافة الجيوب وتركيب الأكوال وغيرها من اللمسات 

النهائية الخاصة مثل الكي والضغط بالبخار اعتماداً على أحدث النظم التكنولوجية.

قسم الجودة
في  الإنتاج  بمراقبة  العالمية  الجودة  وأنظمة  أساليب  أحدث  اتباع  خلال  من  القسم  هذا  يعمل 

مختلف مراحله وفي جميع الأقسام. إذ يتم فحص الأقمشة والخامات في المصانع خارج الدولة 

قبل استلامها طبقاً للمواصفات والمعايير المعتمدة من القوات المسلّحة بالتعاون مع المختبرات 

إلى  المعتمدة كمختبر كوتيتي في كوريا ومختبر اس جي اس في هونج كونج، إضافة  العالمية 

للتأكد  التجريبية  العينات  وإنتاج  القص  التصميم قبل  والباترونات في قسم  المقاسات  التأكد من 

من المقاسات واعتمادها، وصولًا إلى إعداد تقارير دورية لتقييم الأداء في الأقسام المختلفة ووضع 

المؤشرات والمقاييس للتطوير والتحسين المستمر.

Operations and Production Division
In keeping with the demand and requirements of products for specific divisions 
and units, the production department is equipped with advanced industrial 
equipment that is capable of delivering products on time and yet meet 
exceptional quality standards. These state-of-the-art machines are also used for 
various other tasks in production like stitching jacket sleeves, adding pockets, 
fitting zippers, and other finishing touches such as ironing and steam pressing.  

Quality Department
This department applies the highest international standards in quality measures 
across all departments during the production process.  It is dedicated to ensure 
that each and every piece is produced in accordance to those standards.

The inspection of fabrics and raw materials is conducted independently in specialized 
laboratories at various countries around the world, ensuring that the specifications 
and quality are in accordance to the materials approved by the the client.  
Inspection and testing are made at world leading laboratories such as Kuteti 
Laboratory in Korea and SGS Laboratory in Hong Kong.

The department applies technologically advanced techniques to examine the 
measurements and finishing material in the design section before cutting the 
fabrics and processing it for stitching. In addition, the department is also responsible 
for reporting and evaluating the performance of different departments based on 
pre-set indicators and targets to enhance the overall productivity and progress.
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نظرتنا إلى الغد
نسعى جاهدين للمضي قدماً نحو مستقبل أفضل في كل ما نقوم به كل يوم، إذ نمضي والطموح 

التعاون مع القطاعات والمؤسسات والدوائر الحكومية،  محرّكنا نحو توسيع نطاق أعمالنا ليشمل 

وإبرام عقود متميزة مع القطاعات الخاصة والرائدة في شتى المجالات، لتغطية كافة احتياجاتها 

في مجال الملابس والمستلزمات والمهام. 

كما نتطلع دائماً إلى متابعة رحلتنا كمصنع متخصص وفريد من نوعه لإنتاج الملابس والمستلزمات 

والمهام، ونجتهد في تأهيل وتوظيف مزيد من المواطنين والمواطنات ودمجهم في كوادرنا، مع 

زيادة عدد مراكز خدمات المساندة لمواكبة تطلعات العملاء.

منتجاتنا
عبر كافة أقسامنا، ومع شغفنا المستمر بالجودة، نفخر بإنتاج باقة من المنتجات الرائدة والفريدة من 

الملابس العسكرية مثل الزي الموحد والبدل الرسمية وبدل المموه والرتب والشارات والبيريهات والزي 

الرسمي للشرطة ولموظفي الهيئات والمؤسسات الرسمية والخاصة، بالإضافة الى الأعلام والطرابيل 

وغيرها من المستلزمات والاكسسوارات.

Our Vision of Tomorrow
We strive to create a better future by making a difference in everything we 
do, every single day. As we continue moving forward, we aspire to expand our 
business through strategic alliances with the government sectorinstitutions, and 
other authorities; win prestigious contracts with leading private sector companies; and 
address all their needs and requirements in clothing, supplies and other accessories. 
We look forward to earning ourselves a reputation of being a specialized company 
for the production of military clothes, supplies, and accessories. 

We remain committed to our endeavor of building and creating capabilities 
and local tallents; employing more Emirati men and women and integrating 
them into our organization.  We also aim to increase the number of support 
services’ centers to providing our clients with the best of services that exceeds 
their expectations.

Our Products
With a passion for quality, and across all of our departments, we pride ourselves 
on producing a range of unique military clothing products such as military dress, 
uniforms, camouflage suites and other uniforms, ranks and badges, berets; in 
addition to uniforms for police force, government and non-government entities 
and organizations, as well as other accessories and supplies.  We also produce 
flags and special vehicle covers and canopies.
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قسم المنتجات الطبية من جولدن ستيش تيلارينج
قامت شركة جولدن ستيش تيلارينج بتأسيس قسم خاص بالمنتجات الطبية بهدف إنتاج وتوزيع 

المستلزمات الطبية المتنوعة، إضافة لمواكبة الحاجة المتزايدة لهذا النوع من المنتجات، من خلال 

توفير حلول فعالة ومتخصصة تلبي احتياجات السوق المختلفة. وكعهدها دائماً.. تلتزم شركة 

جولدن ستيش تيلارينج بتقديم أعلى مستويات الجودة من خلال عمليات إنتاج عصرية ومتطورة 

لضمان تقديم أفضل المستلزمات الطبية الخاصة بالحماية الشخصية.

يتميز هذا القسم بالجاهزية العالية، بفضل توظيف أفضل الكوادر المتخصصة في هذا المجال، 

والقادرة على التعامل مع كافة التحديات. إضافة إلى مرافق إنتاج متطورة تم تصميمها بتقنية 

وبمرونة عالية لتلبية مختلف متطلبات المستلزمات الطبية الشخصية عالية الجودة منذ تفشي 

وغير  الشفافة  الجسم  وأغطية  الوجه  وعوازل  الكمامات  المنتجات  تشمل  إذ   .19 كوفيد  جائحة 

والسلامة  الجودة  مستويات  لأعلى  وفقاً  مصممة  أنها  المنتجات،  هذه  جميع  في  والثابت  ذلك. 

به  خاصة  مستودعات  الطبية  المنتجات  قسم  يضم  كما  الدولية.  الطبية  للمعايير  المطابقة 

مجهزة بأحدث المعدات والتقنيات المتطورة لضمان استمرارية توريد منتجاته بلا توقف وبانسيابية 

كاملة بما ينسجم مع متطلبات العملاء واحتياجاتهم المختلفة.

تسعى شركة جولدن ستيش تيلارينج دائماً إلى نيل ثقة عملائها من خلال سعيها الدؤوب للوصول 

إلى أعلى معايير الجودة العالمية، وتقديم مجموعة واسعة ومتنوعة من المنتجات المتخصصة 

عالية الجودة والتي ترقى إلى تطلعات جميع العملاء. بالإضافة إلى أن هذا القسم يقوم بتصنيع 

منتجات حسب الطلب للعديد من العلامات التجارية والموردين.

GST Medical Division

The Medical Division was established to manufacture and distribute medical 
supplies, extending specialized solutions to meet the unique and critical needs 
of the market. With this diversification into the field of medical supplies GST 
remains committed to the highest standards of quality through its advanced, 
flexible and diversified production process, delivering superior products to 
meet the growing demands for Personal Protective Equipment (PPE).

The division is fully equipped and staffed to handle any challenges with its 
modern and advanced production facility, designed to cater to the varied 
demands for high-quality personal medical supplies, following the outbreak of 
the COVID 19 pandemic. This includes face masks; face shields and transpar-
ent body covers, produced in line with the highest levels of international and 
medical industry standards in terms of quality and safety. 

Hosted inside the facilities of GST within the International Golden Group 
Industrial Complex in the Al Ajban area of Abu Dhabi, the division encom-
passes its own warehouse equipped with the latest CNC machinery and 
advanced technology to ensure continuous and uninterrupted supply of its 
production to meet the diverse needs of the customers.

GST remains focused on winning the confidence and trust of its customers 
not only through its relentless efforts of achieving the highest levels of inter-
national quality standards but also by providing products that exceed cus-
tomer expectations. The division also accepts manufacturing of custom-made 
products for various brands and suppliers.
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